
 
Eläkejärjestöjen esittäytyminen sumpeilla. 
  
Ikääntyvien neuvosto 01.02.2024 § 3    
         
 Joulukuussa järjestetyn kokouksen yhteydessä nousi keskustelun aiheeksi 

järjestöjen jäsen määrien lasku sekä tilaisuuksiin ja tapahtumiin 
osallistujien vähäisyys. Neuvosto haluaa toiminnallaan edes auttaa 
järjestöjen toimintaan ja näin ollen ehdottaa, että eläkejärjestöt esittelisivät 
toimintaansa lyhykäisesti lokakuussa järjestettävillä Sumpeilla.    
 

Päätös Eläkejärjestöt kiinnostuneita esittäytymään lokakuun sumpeilla. Järjestön 
edustajat ottavat asian keskustelun aiheeksi edustamiensa tahojen 
parissa. Palataan asiaan syksyn kokouksessa. 
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